6 killed by lightning this Wednesday June 17 2020 in the department of Noun – Cameroon
By Adeline ATANGANA | Cameroon-Info.Net
YAOUNDE - 17-Jun-2020 - 20h32 1690
http://www.cameroon-info.net/article/cameroun-8-personnes-meurent-dans-deux-catastrophes-dans-le-noun-un-departement-de-la-region-375219.html
The first misfortune occurred around 6 am in Foumban, the capital city of the department. A woman and her three children were surprised in their house in the Njidara neighborhood by a landslide in rainy weather. At the time, the lady, Alima Kisma, and her son, named Soudasse, gave up the ghost. Rescuers managed to extract rubble, the two other children who are under medical treatment at the Koukouat hospital in Foumban….
The second, most appalling misfortune occurred 18 km from Foumban, precisely in the town of Bangourain. Lightning killed six people there. The victims are displaced from the English-speaking crisis.
 “The victims are four women and two girls. We are still in the process of identifying them before handing over the bodies to the various families, "said Ibrahim Bradaris, one of the officials of the local section of the Cameroonian Red Cross.
According to a local source, the lightning phenomenon sows mourning in families each rainy season in the Noun department.

Les catastrophes naturelles ont affecté ce mercredi 17 juin 2020, deux communes du département du Noun [Cameroon]
Par Adeline ATANGANA | Cameroon-Info.Net
 YAOUNDE - 17-Jun-2020 - 20h32   1690
http://www.cameroon-info.net/article/cameroun-8-personnes-meurent-dans-deux-catastrophes-dans-le-noun-un-departement-de-la-region-375219.html
Le premier malheur est survenu vers 6 heures du matin à Foumban, ville chef-lieu du département. Une femme et ses trois enfants ont été surpris dans leur maison du quartier Njidara par un glissement de terrain en temps de pluie. Sur le coup, la dame, Alima Kisma, et son fils, nommé Soudasse, ont rendu l’âme. Les secours ont réussi à extraire des décombres, les deux autres enfants qui sont sous traitement médical à l’hôpital de Koukouat de Foumban….
Le second malheur, le plus effroyable, est survenu à 18 km de Foumban, précisément dans la commune de Bangourain. La foudre y a tué six personnes. Les victimes sont des déplacées de la crise anglophone.
« Les victimes sont quatre femmes et deux fillettes. Nous sommes encore en train de les identifier avant de remettre les corps aux différentes familles » indique Ibrahim Bradaris, l’un des responsables de la section locale de la Croix rouge camerounaise.
Selon une source locale, le phénomène de foudre sème le deuil dans des familles à chaque saison de pluie dans le département du Noun.
Source: Dr. Rayangnewinde Donald Auguste Yanogo in Burkina Faso by email at dyanogo8@gmail.com
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l’hôpital de Koukouat de Foumban….
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